
Referat møte nr 3 HF-gruppa. 2024/25 
Tid: 30. april kl 13.30 – 15.10 
Sted: Teams 

Deltok: Se vedlegg 

Sakliste 

1 Status TK ramme til fordeling  
Intet nytt 

TK 

Vedt Til info 
 

 

2 Trondheim Spektrum 
Intet nytt 

TS 

Vedt Til info  

3 Kjøp av halltid – status etter sommer og planlagt bruk høst 24 
Tilskudd fra idrettshgalla ikke avklart ennå 
Kjøp ekstra sommertid ca kr 81 500 
Planlagt samme ekstra kjøp i private haller som forrige sesong, men ikke 
helt avklart med halleier. 
Rest kjøp halltil 1. halv 2025 er ca kr 158 000 kr 
 

IRT 

Vedt Til info 
IRT avklarer med de private hallene – hva kan selges og til hvilken pris 
høst 2024/vår 2025. 
Se løpende oppdatert dok på IRT hjemmeside. 
 

 

4 Arrangementliste  
Mye uavklart ennå, vanskelig å få gjort så mye før TS sine arr er kommet 
inn. 

TK 

Vedt TS bes snarest sende sin arr.liste (etterskrift: er mottatt 2. mai) 
Vilde og særkretser jobber hele tiden aktivt/løpende for å avklare 
kollisjoner i lista. 
Status og utfordringer legges fram på neste møte i HF-grp. 
Arrlista oppdateres løpende på DB. 
 

 

5 Vedta detaljfordeling runde 1 – små idretter IRT 

Vedt Se vedtatt fordeling total rammetid idretter runde 1 inkludert endring 
fra forrige sesong. 
Se vedtatt detaljfordeling runde 1 (dvs alle idretter unnatt basket, 
volleyball, håndball og innebandy som tas i runde 2). 
Endringer i detaljfordelinbng for idretter runde 1 kan bli gjort, men dette 
skal først avklares med berørt idrett. 

 

6 Eventuelt 
Ski VM og konsekvenser for idretten, spesielt i Granåsen. 
Trondhjems Turnforening som leier egen hall i Granåsen, samt de som 
tildeles tid i treningssaler i helse- og arenabygget (bl.a Trondheim 

Alle 



Taekwon-do) mister 2 uker trening. Dette er spesielt krevende for 
Trondhjems Turnforening. Turnforeningen savner dialog med 
arrangøren om hvordan dette skal løses. Uten erstatning vil dette være 
katastrofalt for aktiviteten. 
I tillegg ber VM på ski om å få disponere 2 fullverdige kommunale 
idrettshaller de samme to ukene.   

Vedt HF-gruppa er kritisk til VM sitt behov og håndtering av saken.  
TK må ta tak i dette og drøfte saken grundig med VM og bidra til nødvendig 
dialog mellom turnforeningen og VM. IRT vil delta i dialogen mellom TK og VM. 
VM MÅ tilby alternativt treningsareal for Trondhjems Turnforening, i tillegg til 
å dekke kostnader for midlertidig flytting / rigging av nødvendig utstyr.  
VM MÅ også dokumentere at de trenger all halltiden i kommunale haller.  
 
(Etterskrift: Idrettsrådet anbefaler at VM leier sitt eget behov for halltid og 
erstatning for tap av halltid for turnforeningen, direkte fra f.eks Kolstad Arena, 
andre vgs og private haller.) 

  

 

7 Saker neste møte  
- Noe nytt fra TK og TS? 
- Oppstart runde 2 store idretter 
- Status arr.liste og videre arbeid 
- Evt 
- Saker og forberedelser neste HF-grp møte 15. mai 

 

 

Sakspapirer til HF-møter blir ut lagt ut HER under «Idrettsperioden 2024-2025» 

 

 

https://www.idrettsråd.no/trondelag/trondheim/idrettsanlegg/tildeling-av-fast-treningstid/idrettshaller/


Deltok på møtet 

 


